
Swarzędz, dnia 27 kwietnia 2022 r. 

Rada Miejska w Swarzędzu
BRM.0002.LII.2022

Protokół nr LII/2022
Obrady rozpoczęto 26 kwietnia 2022 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:06 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków.

Obecni:

1. Anna Baranowska - Graczyk
2. Piotr Baranowski
3. Włodzimierz Buczyński
4. Elżbieta Cholewicka
5. Barbara Czachura
6. Ryszard Dyzma
7. Przemysław Garsztka
8. Wojciech Kmieciak
9. Wanda Konys
10. Dawid Książkiewicz
11. Barbara Kucharska
12. Szymon Kurpisz
13. Tomasz Lewandowski
14. Tomasz Majchrzak
15. Mateusz Matuszak
16. Adrian Senyk
17. Rafał Słupiński
18. Marcin Szramkowski
19. Anna Tomicka
20. Joanna Wojtysiak-Tierling
21. Agnieszka Zawada – Chmiel

1. Otwarcie LII Sesji Rady Miejskiej i stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  w  Swarzędzu,  Barbara  Czachura  otworzyła  LII  sesję  Rady
Miejskiej. Na podstawie listy obecności stwierdziła, że obecnych jest 17 radnych, wobec czego
obrady są prawomocne.  W trakcie  posiedzenia przybyło  dwóch radnych,  łącznie obecnych 19
radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Przedstawienie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady, Barbara Czachura poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad. 

Burmistrz  Miasta  i  Gminy Swarzędz,  Marian  Szkudlarek  złożył  wniosek o  wprowadzenie  do
porządku obrad punktu dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr
L/547/2022 z  dnia  22  marca  2022 r.  w sprawie:  przyjęcia  do realizacji  Gminnego  Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  na
lata 2022 – 2025. 

Następnie  Przewodnicząca  Rady,  Barbara  Czachura  złożyła  wniosek  o  wprowadzenie  do
porządku obrad punktu dotyczącego rozpatrzenia zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady
Miejskiej w Swarzędzu na rok 2022. 

Radca  prawny  Anna  Mieczyńska  wypowiedziała  się  w  zakresie  braku  możliwości
przeprowadzenia kontroli przez Komisję Rewizyjną w Związkach Międzygminnych. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Joanna Wojtysiak - Tierling poinformowała, że planowana
kontrola  nie  ma  dotyczyć  kontroli  Związku  Międzygminnego  tylko  środków  przekazanych  z
budżetu Gminy Swarzędz na Schronisko. Ponadto podkreśliła,  że wszyscy członkowie komisji
zadbają o to, aby kontrola została przeprowadzona zgodnie z przepisami prawa. 

Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka powiedział, że ideą złożenia wniosku była z pewnością chęć 
przeprowadzenia wizyty w Schronisku, dlatego Zarząd Związku zorganizował spotkania dla 
radnych wszystkich gmin będących w Związku.

Radny Adrian Senyk powiedział, że wcześniej były już przeprowadzane kontrole w Związkach 
Międzygminnych w zakresie środków przekazanych z budżetu Gminy Swarzędz.

W kwestii kontroli Komisji Rewizyjnej w Związkach Międzygminnych wypowiedzieli się: radna 
Anna Tomicka oraz radny Wojciech Kmieciak. 

Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka powiedział, że przedmiotowa kontrola nie będzie dotyczyła 
kontroli całego Związku, tylko środków przeznaczonych z budżetu Gminy Swarzędz, dlatego 
Komisja Rewizyjna będzie mogła zapoznać się z przedstawionymi naszej gminie sprawozdaniami.

Następnie zgłoszone wnioski do porządku obrad zostały przegłosowane: 

Głosowano wniosek w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad punktu dotyczącego 
rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr L/547/2022 z dnia 22 marca 2022 r. 
w sprawie: przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2025. 

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Głosowano wniosek w sprawie: wprowadzenia do porządku obrad punktu dotyczącego 
rozpatrzenia zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Swarzędzu na rok 2022.

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Przewodnicząca Rady,  Barbara Czachura poinformowała,  że wprowadzony do porządku obrad
projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr L/547/2022 z dnia 22 marca 2022 r. w sprawie:
przyjęcia  do  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  na lata  2022 – 2025 zostanie rozpatrzony w
punkcie 13, natomiast zmiana planu pracy Komisji Rewizyjnej jako punkt 14. 

Sekretarzem obrad został Wiceprzewodniczący Rady, Wojciech Kmieciak. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2. 

3. Przyjęcie protokołu z XLIX, L oraz LI sesji.

Przewodnicząca Rady, Barbara Czachura poinformowała, że radni otrzymali protokół z XLIX, L i
LI sesji, które odbyły się w dniach 19 marca, 22 marca, 5 kwietnia 2022 r. Nikt nie wniósł uwag, 
w związku z tym protokoły zostały przyjęte. 

4. Polityka mieszkaniowa w Gminie Swarzędz.

Prezentację w zakresie polityki mieszkaniowej w Gminie Swarzędz przedstawił Prezes 
Swarzędzkiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego, Piotr Kijek. 

Prezentacja stanowi załącznik nr 3. 

Radny Adrian Senyk poruszył kwestie dotyczące wzrostu liczby awarii w budynkach 
komunalnych. 

Prezes Piotr Kijek wyjaśnił, że wzrost liczby awarii podyktowany jest rozbiciem dużego zakresu 
zadań na wykonywane sukcesywnie mniejsze prace. 

Radny Wojciech Kmieciak wypowiedział się w kwestii wymiany pieców, zapytał o korekty 
zgłoszonych faktur za gaz w budynkach komunalnych, o lokale przy ul. Wrzesińskiej 2, które nie 
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są użytkowane oraz o budynki planowane do termomodernizacji w ramach projektu Jasicca.

Prezes Piotr Kijek udzielił odpowiedzi w kwestii kosztów remontów Wspólnoty mieszkaniowej 
przy ul. Wrzesińska 2 , wydłużenia czasu rozpatrywania wniosku przez Gazownię oraz w kwestii 
budynków planowanych do termomodernizacji w ramach projektu Jasicca.

Radny Ryszard Dyzma poprosił o szczegółowe zestawienia dotyczące dodatków mieszkaniowych 
z uwzględnieniem liczby osób posiadających zadłużenie oraz liczby wykonanych eksmisji.

Prezes Piotr Kijek poinformował, że przygotuje i przedstawi w późniejszym terminie szczegółowe
zestawienie. 

Radna Anna Tomicka poprosiła o przedstawienie szczegółowych informacji dotyczących kosztów
powstania mieszkań chronionych. 

Prezes Piotr Kijek przedstawił koszty wykonania mieszkań chronionych.  

Radny Włodzimierz Buczyński zapytał o przyczyny wymiany kotłów gazowych.

Prezes Piotr Kijek odpowiedział, że kotły zostały wymienione na skutek zużycia. 

Radna Wanda Konys zapytała, czy pobyt osób z Ukrainy ma wpływ na politykę mieszkaniową 
Gminy Swarzędz. 

Burmistrz Marian Szkudlarek odpowiedział, że gmina korzysta ze środków, które przekazuje rząd 
na pomoc uchodźcom z Ukrainy. Dodał, że na terenie naszej gminy nie byłoby tej ogromnej 
pomocy dla uchodźców, gdyby nie pomoc mieszkańców naszej gminy. Wyjaśnił, że dla gminy 
najważniejsza jest realizacja polityki mieszkaniowej dla mieszkańców Miasta i Gminy Swarzędz.  

Radny Piotr Baranowski podziękował za drobne remonty mieszkań komunalnych, które  
powodują, że mieszkania są całościowo wyremontowane i zabezpieczone w odpowiedni sposób. 

Po zakończeniu dyskusji, Przewodnicząca Rady ogłosiła 15 min. przerwy.

PRZERWA

Po przerwie Przewodnicząca Rady wznowiła obrady. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy 
Swarzędz na rok 2022.

Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan zgłosiła w imieniu Burmistrza autopoprawkę do projektu 
uchwały. Treść autopoprawki stanowi załącznik do projektu uchwały. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za 7 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1.

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 5 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1.

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Swarzędz na rok 2022 wraz 
z autopoprawką. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, 
Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka 
Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (2)
Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski
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Uchwała została podjęta i otrzymała nr LII/561/2022.

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta
i Gminy Swarzędz na lata 2022 – 2043.

Z-ca Skarbnika Gminy, Szymon Pieniowski zgłosił w imieniu Burmistrza autopoprawkę do 
projektu uchwały. Treść autopoprawki stanowi załącznik do projektu uchwały. 

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za 8 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 6, przeciw 0,wstrzymało się 0.

Głosowano w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na 
lata 2022 – 2043 wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, 
Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka 
Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (2)
Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LII/562/2022.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIV/422/2017 Rady 
Miejskiej w Swarzędzu z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu
Rewitalizacji Swarzędza na lata 2017 – 2023.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 6 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za 7 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1.

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr XLIV/422/2017 Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 
28 listopada 2017 r. w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Rewitalizacji Swarzędza na lata 
2017 – 2023.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, 
Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka 
Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (2)
Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LII/563/2022.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 
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dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy nieruchomości wchodzących w skład zasobu 
Gminy Swarzędz.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 7 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za 8 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami 
kolejnych umów dzierżawy nieruchomości wchodzących w skład zasobu Gminy Swarzędz.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, 
Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka 
Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (2)
Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LII/564/2022.

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Gortatowo – Razowa.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 7 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za 8 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Głosowano w sprawie: nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Gortatowo – 
Razowa.

Wyniki głosowania
za: 19, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
za (19)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, 
Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka 
Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (2)
Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LII/565/2022.

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Gortatowo – Sienna.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 7 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za 8 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.
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Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Głosowano w sprawie: nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości Gortatowo – Sienna.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, 
Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka 
Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (2)
Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LII/566/2022.

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Rejon ulic Dolnej i Na Skarpie w Kobylnicy”.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: zapoznała się. 

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: zapoznała się. 

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: zapoznała się. 

Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar przedstawił treść zgłoszonej uwagi
do projektu planu w części uwzględnionej przez Burmistrza. 

Przystąpiono do rozpatrzenia uwagi nr I.1.

Głosowano w sprawie: uwaga nr I.1.

Wyniki głosowania
ZA: 2, PRZECIW: 17, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

uwaga nie została uwzględniona.

Przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały:

Głosowano w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Dolnej
i Na Skarpie w Kobylnicy”.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, 
Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka 
Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (2)
Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LII/567/2022.

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego „Tereny rolnicze w Sokolnikach Gwiazdowskich”.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 
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Komisja Budżetowa: za głosowało 7 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za 8, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Głosowano w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Tereny rolnicze 
w Sokolnikach Gwiazdowskich”.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, 
Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka 
Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (2)
Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LII/568/2022.

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr L/547/2022 z dnia 22 marca 
2022 r. w sprawie: przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 - 
2025 - punkt wprowadzony do porządku obrad.

Przewodniczący poszczególnych Komisji przedstawili opinie do projektu uchwały: 

Komisja Budżetowa: za głosowało 7 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi: za 8, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Komisja Spraw Społecznych, Oświaty, Kultury i Sportu: za 6, przeciw 0, wstrzymało się 0.

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr L/547/2022 z dnia 22 marca 2022 r. w sprawie: 
przyjęcia do realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2025.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Anna Baranowska - Graczyk, Piotr Baranowski, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, 
Barbara Czachura, Ryszard Dyzma, Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Wanda Konys, 
Dawid Książkiewicz, Barbara Kucharska, Tomasz Majchrzak, Mateusz Matuszak, Adrian Senyk, 
Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna Wojtysiak-Tierling, Agnieszka 
Zawada - Chmiel
NIEOBECNI (2)
Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski

Uchwała została podjęta i otrzymała nr LII/569/2022.

14. Rozpatrzenie zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Swarzędzu na rok 
2022 - punkt wprowadzony do porządku obrad.

Radny Ryszard Dyzma powiedział, że przy najbliższym przedstawieniu sprawozdania z 
działalności Schroniska, oczekuję stanowiska stron w przedmiotowej sprawie. 

Przewodnicząca Rady, Barbara Czachura przypomniała, że jest możliwość umówienia spotkana w
Schronisku. 
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Z-ca Burmistrza Grzegorz Taterka przypomniał, że w dniu 11 maja br. zostało zorganizowane 
spotkanie, na które zostali zaproszeni radni, którzy podpisali się pod interpelacją. Ponadto 
wysłano również zaproszenie odrębnie do wszystkich 11 rad gmin będących w Związku. 

Radna Anna Baranowska - Graczyk poinformowała, że przed podpisaniem interpelacji odbyła 
wizyty w Schronisku, podczas których zwracała uwagę na wiele kwestii. 

Radny Rafał Słupiński, powiedział, że jeżeli Komisja Rewizyjna zaplanowała kontrolę, to 
powinna ją przeprowadzić. 

Radny Piotr Baranowski powiedział, że nie widzi sensu przeprowadzenia kontrolowania jednej 
części z jedenastu składowych budżetu Schroniska. 

Zdaniem radnego Adriana Senyka, jeżeli pojawił się problem, to powinien on zostać sprawdzony i
wyjaśniony.  

Następnie przystąpiono do rozpatrzenia zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 r. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia zmiany planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
Swarzędzu na rok 2022.

Wyniki głosowania
za: 15, przeciw: 1, wstrzymało się: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
za (15)
Anna Baranowska - Graczyk, Włodzimierz Buczyński, Elżbieta Cholewicka, Barbara Czachura, 
Przemysław Garsztka, Wojciech Kmieciak, Dawid Książkiewicz, Tomasz Majchrzak, Mateusz 
Matuszak, Adrian Senyk, Rafał Słupiński, Marcin Szramkowski, Anna Tomicka, Joanna 
Wojtysiak-Tierling, Agnieszka Zawada - Chmiel
przeciw (1)
Piotr Baranowski
wstrzymało się (3)
Ryszard Dyzma, Wanda Konys, Barbara Kucharska
NIEOBECNI (2)
Szymon Kurpisz, Tomasz Lewandowski

Zmiana planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej na rok 2022 została przyjęta. 

15. Przedstawienie Sprawozdania dotyczącego działań wspierających rodzinę, podejmowanych 
na terenie Miasta i Gminy Swarzędz w 2021 r.

Sprawozdanie przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej, Agnieszka Maciejowicz. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4.

16. Przedstawienie Raportu z wykonania postanowień Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych w gminie Swarzędz na lata 2016 – 2022 oraz Roczną ocenę realizacji Strategii 
Rozwiązywania problemów Społecznych w gminie Swarzędz na lata 2016 – 2022.

Raport oraz roczną ocenę przedstawiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej, Agnieszka 
Maciejowicz. 

Raport i Ocena stanowią załącznik nr 5 i 6.

17. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie międzysesyjnym.

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, Marian Szkudlarek. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 7. 

18. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach oraz o odpowiedziach na interpelacje i 
zapytania.

Przewodnicząca Rady Barbara Czachura przedstawiła informację o złożonych interpelacjach i 
zapytaniach oraz o odpowiedziach na interpelacje i zapytania. 
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Informacja stanowi załącznik nr 8. 

19. Wolne głosy.

Radna Anna Tomicka zabrała głos w kwestii budowy tunelu w ul. Tabaki w Swarzędzu i tunelu w
Kobylnicy,  prowadzonego  postępowania  dotyczącego  naprawy  sali  gimnastycznej  w  Szkole
Podstawowej  nr  2  w  Zalasewie  oraz  w  kwestii  terminu  rozpoczęcia  budowy  ronda  w  ul.
Cieszkowskiego.  Ponadto  radna  zapytała  o  termin  budowy nawierzchni  w ul.  Królewskiej  w
Gortatowie oraz budowy schodów przy bazarze swarzędzkim. Na zakończenie wypowiedzi radna
zapytała o regulacje dotyczące przyjęcia dzieci do przedszkoli oraz w zakresie regulaminu i zmian
w opłatach za gospodarkę odpadami.

Wyjaśnień  w  powyższych  kwestiach  udzielił  Burmistrz  Marian  Szkudlarek,  Z-ca  Burmistrza
Grzegorz Taterka oraz Z-ca Tomasz Zwoliński.

Radny Przemysław Garsztka zapytał w kwestii nauki dzieci z Ukrainy. 

Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza Tomasz Zwoliński. 

Radna Wanda Konys zawnioskowała, aby w czerwcu br. wywołać debatę na temat działalności 
Schroniska, podczas której będą mogli wypowiedzieć się przedstawiciele Schroniska oraz Zarządu
Związku. 

Radny Adrian Senyk zapytał odnośnie budowy ronda w ul. Borówki i Żywicznej. 

Wyjaśnień udzielił Burmistrz Marian Szkudlarek.

Przewodnicząca Rady, Barbara Czachura udzieliła głosu mieszkańcowi gminy, Panu Janowi 
Kicie, który jako przedstawiciel użytkowników lokali usługowych na terenach spółdzielczych 
wypowiedział się w kwestii wysokości opłat za wywóz odpadów komunalnych.

Z-ca Burmistrza Tomasz Zwoliński wyjaśnił, że harmonogram wywozu oraz wysokości opłat za 
odpady nie ulegną zmianie, natomiast kwestie obniżenia opłat za wywóz odpadów komunalnych 
pochodzących z lokali użytkowych należy wyjaśniać ze Spółdzielnią Mieszkaniową. 

20. Komunikaty.

Sekretarz Gminy Agata Kubacka przedstawiła kalendarz imprez na nadchodzący miesiąc. 

Przewodnicząca Rady, Barbara Czachura poinformowała, że kolejna planowana sesja 
absolutoryjna odbędzie się w dniu 31 maja br.

Kierownik Biura Rady, Hanna Mełeń przedstawiła wyniki analizy oświadczenia majątkowego 
radnego Rafała Słupińskiego w związku ze złożeniem ślubowania w dniu 31 stycznia 2022 r. 

21. Zakończenie LII sesji.

Przewodnicząca Rady B. Czachura zamknęła LII sesję. 
Integralną część protokołu stanowi nagranie sesji zamieszczone na stronie bip.swarzedz.pl. 

Przewodnicząca
Rady Miejskiej w Swarzędzu 

Barbara Czachura

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

9


